

Novi Beograd, West 65, 62m2 ID#40652

Cena: 1.200,00 EUR

www.oglas.rs

Kategorija: Stanova (Nekretnine, Izdavanje)
Lokacija: Blok 65 (Srbija, Beograd, Novi Beograd)

Ulica i broj: Omladinskih brigada
Sobnost: Dvosoban
Opremljenost: Namešten
Kvadratura: 62
Grejanje: Podno
Nivo u zgradi: 2. sprat

Dodatne informacije:

Terasa, Lift, Parking, garaža, Internet, Satelitska, kablovska TV, Klima

Tekst oglasa:

Srpski Retko u ponudi | West 65 Elegantan dvosoban stan u centralnom delu kompleksa West 65, sa pogledom na mirno unutrašnje dvorište. Kompletno opremljen vrhunskim nameštajem i premium belom tehnikom. Moderan enterijer, besprekorno održavan i odmah useljiv. Garažno mesto uz doplatu. 24/7 obezbeđenje, video-nadzor i sadržaji koji West 65 čine jednom od najprestižnijih adresa u Beogradu. Kućni ljubimci su dobrodošli. Luksuz. Privatnost. Komfor. Mesečna zakupnina + depozit. Agencijska provizija u skladu sa Opštim uslovima poslovanja. Agent: +381 63 236 004 English Rare Opportunity | West 65 An elegant one-bedroom apartment in the heart of the prestigious West 65 residential complex, overlooking the peaceful landscaped courtyard. Beautifully furnished with premium furniture and high-end appliances. Contemporary design, impeccable condition, and ready for immediate occupancy. Garage parking space available at an additional cost. 24/7 security, video surveillance, and an exceptional residential environment. Pets are welcome. Luxury. Privacy. Comfort. Monthly rent plus security deposit. Agency commission applies in accordance with the agency's general terms and conditions. Agent: +381 63 236 004 Русский Редкое предложение | West 65 Элегантная двухкомнатная квартира в центральной части престижного жилого комплекса West 65 с видом на тихий благоустроенный внутренний двор. Полностью меблирована мебелью премиального класса и оснащена современной бытовой техникой. Современный интерьер, безупречное состояние и готовность к немедленному заселению. Место в подземном паркинге предоставляется за дополнительную плату. Круглосуточная охрана, видеонаблюдение и высокий уровень комфорта. Проживание с домашними животными разрешено. Роскошь. Приватность. Комфорт. Ежемесячная арендная плата плюс депозит. Комиссия агентства оплачивается в соответствии с общими условиями ведения деятельности. Агент: +381 63 236 004

Šifra oglasa: 03-3914781
Datum postavljanja oglasa: 06.07.2026
Kontakt: ATAŠE NEKRETNINE d. o. o Reg. br.026
Telefon: 011/405-4-407

www.oglas.rs

Free Press d.o.o Šafarikova 15, 21000 Novi Sad, +381 21 48 04 555